Sahliyeh, Emile; In Search of Leader- ۱۹ Ship; West Bank Politics since 1967: البجلة، العدد ۲۱، ۱۹۸۹/۱/۱۱، ص ۳۱ (مراجعة احمد البرهان).

Salibi, Kamal; A House of Many Mansions; Lebanon's History Reconsidered, Middle East International, No. 339, 2/12/1988, pp. 21 - 22 (Reviewed by David Gilmour).

Shavit, Yaakov; The Mythology of the Naright, The Jerusalem Journal of International Relations, Vol. 10, No. 4, December 1988, pp. 124 - 128 (Reviewed by Shlomo Raz).

Vital, David; Zionism; The Crucial NAV Phase, Studies in Zionism, Vol. 9, No. 2, Autumn 1988, pp. 209 - 225 (Reviewed by Evyatar Friesel).

______; The Origins of Zionism, \\A Studies in Zionism, Vol. 9, No. 2, Autumn 1988, pp. 209 · 225 (Reviewed by Evyatar Friesel).

الكتب

١٩٩ ابوسمرة، محمد؛ الإغاني الشعبية في الاردن وفلسطين؛ اصالة شعب وعمق معنى، عمّان: المؤلف، ١٩٨٨، ٢٠ صفحة.

۲۰۰ الاعمال الكاملة للشاعر الفلسطيني
 عبدالرحيم محمود، ۱۹۱۳ - ۱۹۶۸، دمشق:
 دار الجلیل، ۱۹۸۸.

 ٢٠١ بوش، جورج؛ التطلع الى الامام؛ سيرة ذاتية (مترجم)، عمّان: مركز الكتب الاردني، ١٩٨٩، ٣٣٣ صفحة.

۲۰۲ بیلتو، غادة احمد؛ ابو سلمی؛ حیاته وشعره، دمشق: دار طلاس للدراسات والترجمة والنشر، ۱۹۸۷، ۳۰۶ صفحة.

۲۰۳ تيم، سعيد؛ النظام السياسي الاسرائيلي، بيروت وعمّان: دار الجليل والاهلية للنشر والتوزيم، ۱۹۸۹، ۷۷۰ صفحة.

۲۰۶ خليفة، خالد (مُحرِّر)؛ فلسطينيون، ١٩٤٨ ـ ١٩٨٨ منفا: مطبعة دار المشرق للترجمة

Green, Stephen; Living by the Sword; \A \operatornamerican and Israel in the Middle East, American - Arab Affairs, No. 25, Summer 1988, pp. 157 - 159 (Reviewed by James M. Ennes).

Habiballa, Ghanem; The Palestine \\\\\\Liberation Organization's Relationship with Jordan, The Jerusalem Journal of International Relations, Vol. 10, No. 4, December 1988, pp. 128 - 134 (Reviewed by Khalid Khalifa).

۱۸۷ (Kostler, Arthur; *La Tour d'Ezre* شؤون فلسطانية ، العدد ۱۹۰، كانون الشاني (يناير) ۱۹۸۹، ص ۹۰ ـ ۹۹ (مراجعة سامي الجندي).

Katz, Mark N.; Russia and Arabia; ۱۸۸ Soviet Foreign Policy toward the Arabian و القصر الإستسراتيجي العسربي العسربي العسربي السنة ٦، العدد ٢٥، تموز (يوليو) السنة ٦، العدد ٢٥، تموز (يوليو) ١٩٥٨ ص ٢٥٥ _ ٣٥٩ (مراجعة احمد البرمان).

Mishal, Shaul; The PLO under Arafat; \\\\\
Between Gun and Olive Branch, American - Arab Affairs, No. 25, Summer 1988, pp. 161 - 164 (Reviewed by Omar M. Kader).

Morris, Benny; The Birth of the Pales- \ \ tinian Refugee Problem, 1947 - 1949, American - Arab Affairs, No. 25, Summer 1988, pp. 159 - 161 (Reviewed by David Wemple).

Palumbo, Michael; The Palestinian \\\Catastrophe; The 1948 Expulsion of a People from their Homeland, The Middle East Journal, Vol. 42, No. 4, Summer 1988, pp. 702-704 (Reviewed by Steven Heydemann).

Porath, Yehoshua; In Search of Arab \\Tunity, 1930 - 1945, The Jerusalem Journal of International Relations, Vol. 10, No. 4, December 1988, pp. 120 - 124 (Reviewed by Adir Olshanski).